



## [КОМИТЕТ СПРОТИВУ /// RESISTANCE COMMITTEE](#)

Feb 27

THE RESISTANCE COMMITTEE (ENG)

<https://medium.com/@blackheadquarterinua/the-resistance-committee-eng-49056e2d0e84>



Anti-authoritarian forces organized their own international detachment within the framework of the Territorial Defense of Ukraine. In addition, dozens of our friends are defending the capital and large cities with weapons in their hands. Information about why we are at war with Putin's troops, and what our positions and views are, can be found in this article on [CrimethInc](#). Our [channel](#) will cover all of our activities.

Now we are reaching out to comrades from all over the world!

[Today, in Ukraine, we have the opportunity to create an International Legion of Territorial Defense.](#)

In this network, we call on all willing comrades to independently group in countries around the borders of Ukraine, and get in touch with us to become volunteers in the fight against Russian imperialism and Putin's aggression. We are [waiting for you!](#)

### **At this stage, our needs are:**

- Bulletproof vests of class 4 or higher (x30);
- Ballistic helmets (x30);
- Tourniquets and pouches (x15 + more);
- Military first aid kits and pouches (x30);
- IIFS (Individual Integrated Fighting Systems) (x30);
- Knee pads (x15 pairs);
- Walkie-talkies, headsets and pouches (x30);
- Tactical gloves (x30 pairs).

We ask you for financial and informational support!

Share our [social medias](#)

All information on [financial transfers](https://operation-solidarity.org/donate/) → <https://operation-solidarity.org/donate/>

**For Freedom — ours and yours!**

**For Free Ukraine! And Revolutionary Europe!**

CONTACT : <https://blackheadquarterinua@riseup.net/>

## **LE COMITÉ DE RÉSISTANCE**

Les forces anti-autoritaires ont organisé leur propre détachement international dans le cadre de la Défense territoriale de l'Ukraine. En outre, des dizaines de nos ami-e-y-s défendent la capitale et les grandes villes les armes à la main. Vous trouverez des informations sur les raisons pour lesquelles nous sommes en guerre contre les troupes de Poutine et sur nos positions et points de vue dans cet article sur CrimethInc. Notre chaîne couvrira toutes nos activités.

Maintenant, nous nous adressons aux camarades du monde entier !

Aujourd'hui, en Ukraine, nous avons l'opportunité de créer une Légion Internationale de Défense du Territoire. Dans ce réseau, nous appelons tous les camarades volontaires à se regrouper indépendamment dans les pays autour des frontières de l'Ukraine, et à prendre contact avec nous pour devenir des volontaires dans la lutte contre l'impérialisme russe et l'agression de Poutine. Nous vous attendons !

A ce stade, nos besoins sont :

- Des gilets pare-balles de classe 4 ou plus (x30) ;
- Casques balistiques (x30) ;
- Tourniquets et pochettes (x15 et plus) ;
- Trousses et pochettes de premiers secours militaires (x30) ;
- IIFS (systèmes de combat intégrés individuels) (x30) ;
- Genouillères (x15 paires) ;
- Talkies-walkies, casques d'écoute et pochettes (x30) ;
- Gants tactiques (x30 paires).

**Nous vous demandons un soutien financier et informatif !**

**Partagez nos médias sociaux**

**Toutes les informations sur les transferts financiers →**

<https://operation-solidarity.org/donate/>

**Pour la liberté - la nôtre et la vôtre !**

**Pour l'Ukraine libre ! Et l'Europe révolutionnaire !**

Contact ; [https://blackheadquarterinua\(AT\)riseup.net/](https://blackheadquarterinua(AT)riseup.net/)

Traduit avec [www.DeepL.com/Translator](http://www.DeepL.com/Translator) (version gratuite)